KOREA TOUR CARD

<u>コリアツアーカード /</u> 韩国旅行交通卡 / 韓國交通旅遊卡

Shopping & Tour Transportation Exclusive Benefit













The KOREA TOUR CARD, an exclusive card just for foreign tourists, allows you to use public transportation more conveniently, including the subway, bus and taxi. This card provides discount benefits for a variety of tourist spots, including shopping centers, restaurants, and theaters. Don't miss out on this must-have item for Korea tour. Once purchased and toped-up, KOREA TOUR CARD can be used in public transportation and affiliated stores. The special benefits such as discounts, additional coupons, welcome gift, will be offered by showing the card. The price of the KOREA TOUR CARD is 4,000KRW.

外国人専用の交通観光カードであるコリアツアーカードで,電車・バス・タクシーなど の交通手段がより便利に利用できます。ショッピング、飲食、公演など、いろんな観光 コンテンツの割引メリットがあり、韓国観光において欠かせないこのコリアツアーカ ード。見逃さずゲットしましょう。 コリアツアーカードはチャージした後, 公共交通や提 携ショップで使えます。提携ショップでコリアツアーカードを見せると、割引・クーポン ブック・ウェルカムギフトなどの特別なメリットがあります。値段は4,000ウォンです。

专为海外游客发售的"韩国旅游交通卡"让您赴韩旅游变得更加舒适,快乐。 从地铁,公交车到出租车,无所不"通",一触即可;从购物,饮食到表演的优 惠项目,应有尽有,是韩国旅游的必备品。请勿错过!在贩卖处购买及充值的 韩国旅游交通卡,可用于乘坐大众交通及加盟店结算。特别优惠在访问各优 惠处时,出示韩国旅游交通卡即可享受。韩国旅游交通卡贩售价格为4,000韩元。

專為海外遊客發售的"韓國旅遊交通卡"讓您赴韓旅遊變得更加舒適,快樂。 從地鐵,公車到計程車,無所不"通",一觸即可;從購物,飲食到表演的優惠 項目,應有盡有,是韓國旅遊的必備品。請勿錯過!在販賣處購買及充值的韓 國旅遊交通卡,可用於乘坐大眾交通及加盟店結算。特別優惠在訪問各優惠 處時,出示韓國旅遊交通卡即可享受。韓國旅遊交通卡販售價格為4,000韓元。





For more information, www.koreatourcard.kr (English, 日本語, 中文)



Where to buy/販売所/销售处/銷售處



7-ELEVEN

GS25

emart 24









WOORI BANK



🌑 SHINHAN BANK 🏻 🌇 한국호텔업협회



KOREA TOUR CARD Namhaean Coast

The Southern Coast of Korea

Enjoy the special benefits exclusively for Namhaean Coast (The Southern Coast of Korea) as well as all of the KOREA TOUR CARD benefits.

コリアツアーカードの基本的な特典に加え、 南海岸地域ならではのスペシャル特典もお 届けします!

在韩国旅游交通卡基本优惠上 添加了南海岸地区专属的特别优惠!

韓國旅游交通卡的基本優惠中 新增了南海岸地區的特別優惠!





MOBILE KOREA TOUR CARD

- · You can use your KTC on a smart phone for a more convenient and easy experience.
- · You can reload, check balance anytime, anywhere.



Download the MOBILE **KOREA TOUR CARD** Search KOREA TOUR CARD on



Google Play





* The App is compatible with NFC supporting Android phones running version 5.0.1 and later.

Korea Travel Hotline

Korea's representative tourism information call service (Available in English, Chinese and Japanese)

韓國の代表觀光案內電話(日語,英語,中國語) 韩国旅游咨询代表热线(汉语,英语,日语)

韓國旅遊諮詢代表電話(中文,英文,日文)